
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 

Naam en fractie: Hugo Bellaart/Jens Duyts, VVD 

Datum indiening: 10 mei 2022 

Datum antwoord: 23 augustus 2022 

Onderwerp: Achterlaatlocatie Oranje Nassauschool in Muiderberg 

 

Inleiding 
 
We hebben begrepen dat het huidige schoolgebouw van de Oranje Nassauschool in Muiderberg na de zomervakantie niet 
meer gebruikt gaat worden. Dat is aanleiding voor de volgende vragen; 
 
Vraag 1 
Klopt het dat het schoolgebouw met ingang van de zomervakantie leeg staat? 
 
Antwoord 
Dat klopt. 
 
 
Vraag 2 
Is een programma van eisen geformuleerd voor deze locatie? En zo ja, wanneer wordt deze aan de raad voorgesteld? 
 
Antwoord 
Nee, er is nog geen programma van eisen opgesteld. Binnen de mogelijkheden voor inzet van de beschikbare capaciteit in de 
organisatie hebben andere opgaven voorrang gekregen. Zowel voor de tijdelijke als de definitieve (nieuwe) invulling van deze 
locatie dient nog een opdracht geformuleerd te worden. Daarin zal ook het moment van kaderstelling een plek krijgen. . 
 
 
Vraag 3 
Wanneer verwacht het college dat er gebouwd gaat worden op deze locatie? En welke functie krijgt het gebouw in de 
tussentijd? Wordt er aan anti-kraak gedacht? 
 
Antwoord 
Bouwen is voorlopig niet aan de orde. Er zijn op dit moment nog geen plannen met de locatie en eventuele bouw vraagt om 
bredere afweging i.r.t. de kern Muiderberg en een aangepast bestemmingsplan. Daar gaat de nodige tijd overheen. We zijn 
ons bewust van de nadelen van leegstand voor de buurt en zetten minimaal in op voorkomen van leegstand door tijdelijk 
gebruik. Op welke manier en met welke invulling, dat moet nog worden bepaald. Leegstandsbeheer (‘anti-kraak’) is één van 
de mogelijkheden. Wellicht is het gebouw nog nodig voor onderwijs aan vluchtelingen, afhankelijk van de grootte van de 
toestroom van vluchtelingen.  
 
 
Vraag 4 
In het verleden is onder andere door de VVD-fractie een voorkeur aangegeven voor ouderenwoningen vanwege de locatie 
dicht bij de Dorpsstraat en de gewenste doorstroom. Wordt deze suggestie meegenomen in het op te stellen PVE?  
 
Antwoord 
Zoals onder vraag 2 al is aangegeven, dient de opdracht nog uitgewerkt te worden. Het opstellen van een PvE kan 
plaatsvinden binnen die opdracht. We willen op dit moment niet vooruit lopen op de inhoud van het PvE.  
 
 
 


